
MILJÖPARTIET I TYRESÖs svar på Skrivelse ang kalhygget.
Inkom 2018-06-13 via e-post.

Hej och tack Isabella!

Här kommer miljöpartiets svar: 

Miljöpartiet är positiva till förvärvet av "kalhygget".
Här ser vi möjligheter till både verksamheter och utveckling av de gröna värdena.
Skogspartiet som finns mellan Grustagsvägen och tomtgränserna för villorna i Lindalen anser vi ska bevaras.
Det finns även möjlighet att förstärka nord-sydligt grönsamband mot Nacka, samtidigt som man etablerar
nya verksamheter.

Som parti har vi inte tagit ställning för eller emot vilka verksamheter som ska lokaliseras i området, utan det 
är en
fortsatt kommunal planprocess med samråd och så vidare på sedvanligt sätt.

Gällande Lindalen som område så har vi inga andra synpunkter än vad översiktsplanen anger. Lindalen
kommer fortsätta vara ett villaområde. Men precis som i andra delar av Stockholm så kan det ju ske en 
naturlig
förtätning i och med att markägare bygger om, anlägger Attefallshus och dylikt. Tillgängligheten till service så
som
kollektivtrafik, vårdcentraler osv. blir i regel bättre ju tätare ett område är, då avstånden blir kortare inom ett 
visst upptagningsområde.

Hälsningar 
Marie 

Marie Åkesdotter
Gruppledare Miljöpartiet Tyresö
tel 0704-94 89 00
www.mp.se/tyreso
twitter: @makesdotter

Kompletterande fråga 2018-06-15:

Vi har från Liberalernas sida hört att man ser en flytt av kretsloppscentralen i Petterboda till kalhygget som en god 
lösning. Som du säkert förstår håller vi inte med. Kalhygget ligger långt från övriga kommundelar (ej strategiskt för en 
kretsloppscentral som ska användas av invånarna) och är dessutom en bullrande/störande verksamhet vi inte vill se som
entré till Tyresö och Lindalen.

Hur ser ni på detta?

Svar:

Hej Isabella!

Det är inget vi diskuterat. 

Hälsningar och trevlig helg 

http://www.mp.se/tyreso

